
 
Zápis z jednání školské rady ZŠ a MŠ Na Beránku v Praze 12, ze dne 22. 10. 2024 

 

1. Školská rada se sešla v počtu pěti členů. Zasedání školské rady se dále zúčastnil pan ředitel Mgr. Jiří 

Soukup. Z jednání se omluvil pan Vojtěch Mikoláš. Jednání zahájil pan předseda PhDr. Bc. Mgr. 

Břetislav Voženílek, MBA. 

 

2. Prvním bodem bylo schválení programu jednání školské rady. 

 

Byly stanoveny tyto body: 

 

- Výsledky voleb do školské rady za pedagogické pracovníky, za zákonné zástupce žáků a jmenování 

člena ŠR RMČ Praha 12 za zřizovatele školy. 

 

-  Projednání a schválení Výroční zprávy ZŠ a MŠ Na Beránku za školní rok 2023/2024. 

 

-  Současné hlavní činnosti ZŠ a MŠ Na Beránku Praha 12.  

 

- Vystoupení a dotazy členů školské rady. 

 

Program byl schválen pěti hlasy. 

 

3. První bod jednání zahájil pan předseda PhDr. Bc. Mgr. Břetislav Voženílek, MBA. Přivítal nově členy 

školské rady, kteří byli zvoleni v červnu tohoto roku. Za pedagogické pracovníky je to Mgr. Hana 

Moravcová, za zástupce zákonných zástupců žáků Zdeňka Horková, Dis. Do ŠR  byl jmenován RMČ 

Praha 12   pan Vojtěch Mikoláš. Pan předseda  ŠR seznámil nové členy  ŠR se zněním §§ 167, 168 

zákona č. 561/2004 Sb., školský zákon, v platném znění. 

 

4. Členové školské rady projednali předložený návrh Výroční zprávy ZŠ a MŠ Na Beránku za školní rok 

2023/2024. Pan ředitel seznámil členy s obsahem Výroční zprávy a odpovídal na dotazy členů ŠR.  

Ty se týkaly přijímání prvňáků (4 první třídy), počtu odkladů, přípravné třídy (1 třída), školní družiny 

(390 žáků), preventivního programu školy, práce s nadanými dětmi, práce s cizinci, zkušeností s 

programem Balíček Pražana. 

 

Po diskuzi Školská rada hlasovala o schválení Výroční zprávy Základní školy a mateřské školy Na 

Beránku v Praze 12. Všech 5 přítomných členů hlasovalo pro schválení Výroční zprávy. 

 

5. V dalším bodě pan předseda informoval členy o zřízení samostatné ZŠ Montessori. ZŠ a MŠ  je tedy od 

začátku tohoto školního roku rozdělena na 2 samostatné subjekty. Zde pan ředitel seznámil školskou 

radu s prvními zkušenostmi po rozdělení školy. Vysvětlil princip dělení subjektů, financí, prostor školy, 

fungování školní jídelny atd. 

 

6. V posledním části jednání ŠR proběhla diskuze členů školské rady. Nejvíc se týkala zkušeností po 

rozdělení školy. 

Pan ředitel konstatoval, že rozdělení proběhlo zatím bez větších problémů. Stále je ale několik oblastí, 

které musí vedení školy průběžně řešit. 

Pan ředitel také seznámil školskou radu s novými pracovníky školy. Upozornil na novou pracovní 

pozici sociálního pedagoga, kterou zastává Mgr. Johana Polášková. 

 

 

Zapsala: Jana Janoušková 

Ověřil: B. Voženílek 


